



093

DECISION N° _____/D/MINTP/SG/DAJ/CC/CEAT DU 11 AVR 2025

Rapportant les dispositions de l'Avis d'attribution n°105/2024 portant publication des résultats de la Demande en Cotation n°66/DC/MINTP/CSPM-FC/SPM/APM/2024 relative à la fourniture du matériel informatique à la Cellule des Projets Routiers à Financement Conjoint du Ministère des Travaux Publics.-

LE MINISTRE DES TRAVAUX PUBLICS,

- Vu la Constitution ;
- Vu le décret N°2018/366 du 20 juin 2018 portant Code des Marchés Publics;
- Vu le décret N°2018/461 du 07 août 2018 portant organisation du Ministère des Travaux Publics ;
- Vu le décret N°2019/002 du 04 janvier 2019 portant réaménagement du Gouvernement;
- Vu la Demande de Cotations N°066/DC/MINEPAT/CSPM-PFC/2024 du 05 août 2024, pour la fourniture du matériel informatique à la Cellule des Projets Routiers à Financement Conjoint,
- Vu l'avis d'attribution n°105/2024 portant publication des résultats de la Demande en Cotation n°66/DC/MINTP/CSPM-FC/SPM/APM/2024 relative à la fourniture du matériel informatique à la Cellule des Projets Routiers à Financement Conjoint du Ministère des Travaux Publics ;
- Vu la lettre de désistement de l'entreprise reçue le 24 janvier 2025 ;
- Vu la lettre n°757/L/MINTP/SG/CPR-FC/SPM/APM/2025 du 27 janvier 2025 valant mise en demeure,

DECIDE

Article 1^{er}. (1) Sont et demeurent rapportées, à compter de la date de signature de la présente décision, les dispositions de l'Avis d'attribution n°105/2024 portant publication des résultats de la Demande en Cotation n°66/DC/MINTP/CSPM-FC/SPM/APM/2024 relative à la fourniture du matériel informatique à la Cellule des Projets Routiers à Financement Conjoint du Ministère des Travaux Publics, attribuant le marché aux ETS LE FONDATEUR.

(2) La présente décision est fondée sur la non souscription du marché par l'attributaire dans les délais prescrits et sur son désistement à exécuter les prestations du marché, suivant correspondance susvisée.

Article 2. (1) En application des dispositions de l'article 100.4 du Code des Marchés Publics, les ETS CONFORT EQUIPMENT sont attributaires du marché pour la fourniture du matériel informatique à la Cellule des Projets Routiers à Financement Conjoint du Ministère des Travaux Publics.

(2) Le mandataire dudit Etablissement, dont le montant de l'offre est de 59 000 000 FCFA TTC, est invité à se présenter à la Cellule des Projets Routiers à Financement Conjoint du Ministère des Travaux Publics pour souscription de son marché.

Article 3. La présente décision sera enregistrée, publiée et communiquée partout où besoin sera./-

Yaoundé, le 11 AVR 2025

Ampliations :

- MINMAP ;
- ARMP ;
- CSPM-FC ;
- CPR-FC ;
- Intéressés.

LE MINISTRE DES TRAVAUX PUBLICS,

Emmanuel NGANOU D.

DECISION No. 093/D/MINTP/SG/DAJ/CC/CEA1 OF 11 APRIL 2025

To repeal the provisions of the Contract Award Notice No. 105/2024 relating to the publication of the results of the Request for Quotation No. 66/DC/MINTP/CSPM-FC/SPM/APM/2024 for the supply of computer equipment to the Joint Financing Road Projects Unit of the Ministry of Public Works. -

THE MINISTER OF PUBLIC WORKS,

Mindful of the Constitution;
Mindful of Decree No. 2018/366 of 20 June 2018 to institute the Public Contracts Code;
Mindful of Decree No. 2018/461 of 7 August 2018 to organise the Ministry of Public Works;
Mindful of Decree No. 2019/002 of 4 January 2019 to reshuffle the Government;
Mindful of Request for Quotations No. 066/DC/MINEPAT/CSPM-PFC/2024 of 5 August 2024, for the supply of computer equipment to the Joint Financing Road Projects Unit.
Mindful of Contract Award Notice No. 105/2024 relating to the publication of the results of the Request for Quotation No. 66/DC/MINTP/CSPM-FC/SPM/APM/2024 for the supply of computer equipment to the Joint Financing Road Projects Unit of the Ministry of Public Works;
Mindful of the contractor's withdrawal letter received on 24 January 2025;
Mindful of letter No. 757/L/MINTP/SG/CPR-FC/SPM/APM/2025 of 27 January 2025 deemed formal notice,

HEREBY DECIDES AS FOLLOWS:

Article 1.- (1) The provisions of the Contract Award Notice No. 105/2024 to publish the results of the Request for Quotation No. 66/DC/MINTP/CSPM-FC/SPM/APM/2024 relating to the supply of computer equipment to the Joint Financing Road Projects Unit of the Ministry of Public Works, awarding the contract to ETS LE FONDATEUR, are hereby repealed with effect from the date of signature of this decision.

(2) This decision is based on the failure of the successful bidder to subscribe the contract within the prescribed timeframe and his withdrawal from performing the contract, as per the above-mentioned letter.

Article 2 - (1) In accordance with the provisions of article 100.4 of the Public Contracts Code, les ETS CONFORT EQUIPMENT has been awarded the contract for the supply of computer equipment to the Joint Financing Road Projects Unit of the Ministry of Public Works.

(2) The legal representative of the said company, whose bid amounts to 59,000,000 CFAF including taxes, shall report to the Joint Financing Road Projects Unit of the Ministry of Public Works to subscribe their contract.

Article 3.- This decision shall be registered and published wherever need be. /-

Yaounde, 11 April 2025

MINISTER OF PUBLIC WORKS
Emmanuel NGANOU D.

